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عذرخواهی پناهیان
 از علمای حوزه و مردم

به دنبال انتقادات از پناهیان بخاطر اظهاراتش درباره پیامبر گرامی اســام و 
امیرالمومنین، روز گذشــته صوتی از شیخ حسین انصاریان وایرال شد که به 
شــدت از این اظهارات انتقاد کرده و گفته بود؛» أسَْتَغْفِرُ ٱلَلّ رَبیِّ وَأتَوُبُ إلِیَْهِ؛ 
پیغمبر و علی کــه اینگونه قرآن از آنها تعریف می کند گوشــت تلخ بودند؟ 
دیگر ناســزایی از این بالاتــر بود که به پیامبر و امیرالمومنین گفته شــود؟ 
توجیهات بیان شــده روز بعد یک قران ارزش ندارد؛ چون دفاع از خود بوده 
نــه از امیرالمؤمنین و پیغمبر. شــما را بخدا بلد نیســتید روی منبر پیغمبر 

ننشینیدحرام است والل!«
در پی واکنش شــیخ حســین انصاریان به این اظهارات ، پناهیان در برنامه 
سحرگاهی شبکه ٣ تلویزیون در ساعت ۵/٣ صبح از دیدارش با شیخ انصاریان 

روایت کرد و ضمن آن از علمای حوزه نیز عذر خواهی کرد.
پناهیان گفت: ایشان )شیخ حسین انصاریان( به عنوان پیشکسوت این مسیر 
به گفتند بخاطر تعابیری که برای امیرالمومنین بکار بردم، دلجویی از مومنین 
و علمای حوزه که برایشان این سوءتفاهم و دلخوری پیش آمده صورت بگیرد. 
البته من توضیحات کاملی برای ایشان دادم چون توضیحات بنده را از سیما 

نشنیده بودند که از جانب حساد این تعابیر را مطرح کرده بودم.
وی گفت: برخی ها می گفتند این غلظتی که باید گفته شود در قرآن از جانب 
کفار آمده اســت که من گفتم من اصا از جانب خودم این وضعیت را درباره 
امیرالمومنین نگفتم، از طرف دیگر شــما شرایط استودیو را هم می دانید که 

اواخر بحث با عجله پیش می رود و هی با انگشت نشان می دهند.
پناهیــان گفت: من به توصیه پدرانه ایشــان از همه اهــل علم در حوزه که 
دچار ناراحتی بخاطر این تعبیر شــدند عذرخواهی می کنم، از همه مومنین 
و دلســوزان عذرخواهی می کنم، و اســتغفار می کنم اگر به ســاحت مقدس 

امیرالمومنین جسارتی شده باشد حتی در حد بی اعتنایی کردن.
این ســخنران مذهبی گفت: ایشان )شــیخ انصاریان( به من گفتند شما باید 
صریحا می گفتید که حســودان می گویند که امیرالمومنین گوشت تلخ بوده 
اســت، من به ایشــان عرض کردم در توضیحاتم مفصل تر این نکته را گفته 
بودم، بهرحال ما وقتی غم حضــرت را می خوریم باید بدانیم حضرت در چه 

فضایی مظلوم واقع شدند.

تکذیب آزادی تتلو در عید فطر
ادعــای آزادی امیرحســین 
مقصودلو )تتلو( به مناســبت 

عید فطر صحت ندارد.
به گزارش ایسنا به نقل از قوه 
امیرحســین  قضائیه، خواهر 
کرده  ادعا  )تتلــو(  مقصودلو 
آزادی  احتمــال  که  اســت 
برادرش به مناسبت عید فطر 

وجود دارد.
بررسی ها نشان می دهد ادعای مطرح شده صحت ندارد و این متهم آزاد نخواهد 

شد.
اولین جلسه دادگاه تتلو ۱۴ اسفند ماه سال گذشته به ریاست قاضی افشاری در 
شعبه ۲۶ دادگاه انقاب اسامی با حضور مستشار دادگاه، وکیل متهم و نماینده 

دادستان برگزار شد.
در نخستین جلسه رســیدگی به این پرونده، نماینده دادستان کیفرخواست را 
قرائت و اقدامات مجرمانه متهم در فضای مجازی را تشــریح کرد. رســیدگی به 

اتهامات تتلو در دادگاه ادامه دارد.

کنایه ابطحی به بسته شدن فیسبوک در افغانستان
محمدعلی ابطحی به بسته شدن فیس بوک توسط طالبان واکنش نشان داد.

محمدعلی ابطحی، فعال سیاسی اصاح طلب، در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: 
»طالبان هم که می خواهد  فیســبوک را ببندد، می گوید در کشورهای پیشرفته 
هم فیس بوک را محدود کرده اند. در اینجا هم بعضی ها می گفتند. معلوم نیست 

غرب دشمن است یا الگو! والا به مولا«

کنایه یک مداح به نمایندگان مجلس
محمود کریمی خطاب به نمایندگان مجلس گفت: اگر کار بلد نیستید، بیایید از 

زیر قرآن ردتان کنیم که بروید.
محمود کریمی مداح اهل بیت در بخشــی از سخنان خود در حرم مطهر رضوی 
با طرح برخی انتقادات از وضعیت کشــور از جمله اشاره به وجود ربا در بانک ها 
خطــاب به نمایندگان و دولتمردان، گفت:» اگر کار بلد نیســتید، بیایید از زیر 
قرآن ردتان کنیم که بروید. بگویید من این وزارت، این معاونت را بلد نیستم. او 
تاکید کرد که حرف اصلی من به نمایندگان است وگرنه دولت که دارد روی ریل 

نمایندگان حرکت می کند.«

بی خبری دلخوش 
از آخرین تغییرات لایحه حجاب و عفاف 

عضو کمیســیون حقوقی و قضایی مجلس درباره آخرین وضعیت لایحه عفاف و 
حجاب ابراز بی اطاعی کرد.

به گزارش ایلنا، کاظم دلخوش عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس، گفت: 
یکسری از دوســتان برای رفع ایرادات لایحه عفاف و حجاب به شورای نگهبان 

رفته اند ولی از آخرین وضعیت آن خبر ندارم.
وی درباره این که گفته می شــود در این لایحه برای آمران امر به معروف و نهی 
از منکر طرح های تشویقی از جمله معافیت های مالیاتی فرهنگی در نظر گرفته 
شــده است، اظهار داشت: یکسری معافیت ها و تشویق ها گذاشته اند اما جزئیات 

آن را نمی دانم.

تصمیم مجمع تشخیص مصلحت 
درباره نحوه ساماندهی اراضی 

مجمــع تشــخیص مصلحت نظــام، تعیین تکلیــف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی را به مصلحت دانست.

به گزارش مهر، نشست مجمع تشخیص مصلحت نظام به ریاست آیت الل »صادق 
آملی لاریجانی« برگزار شد و به بررسی تبصره های ٣ و ۲ ماده ۱۰ طرح الزام به 
ثبت رسمی معامات اموال غیر منقول در سامانه ثبت الکترونیک اسناد پرداخت.
بر اســاس این گزارش، در تبصره ٣ ماده ۱۰ این طرح آمده اســت: رســیدگی 
به ادعاهای ثبت شــده در سامانه که حسب مورد مشمول قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مصوب ۱٣9۰/9/۲۰ یا 
مشــمول بند )۲( ماده )۱( قانون الحاق موادی به قانون ساماندهی و حمایت از 
تولید و عرضه مســکن مصوب ۱٣88/۱۲/۲ هستند به استثنای موارد مذکور در 
تبصره ۴ این ماده، بر اساس قوانین مذکور صورت گرفته و حسب مورد، منوط به 

استعام از وزارتخانه های جهاد کشاورزی یا راه و شهرسازی است.
در ادامه این تبصره آمده است، پس از انقضای مواعد مذکور در این ماده، تقاضای 
جدید صرفاً در صورتی پذیرفته می شود که هیچ ادعایی توسط اشخاص ثالث در 
سامانه موضوع این ماده در خصوص ملک مورد ادعا و نیز هیچ معامله رسمی ناقل 
مالکیتی در خصوص پاک ثبتی مذکور در ســامانه ثبت الکترونیک اسناد ثبت 
نشده باشــد، در غیر این صورت تقاضا توسط هیأت های موضوع قوانین مذکور 

پذیرفته نمی شود.
همچنین مصوب شــد در صورتی که کلیه ادعاهای ثبت شــده قبلی رد شوند، 

تقاضای جدید به موجب قوانین مذکور قابل پذیرش است.
در ادامه این نشســت اعضای مجمع تشخیص مصلحت نظام، با حذف تبصره ۲ 
ماده ۱۰ این طرح به دلیل تعارض مبنایی با مصوبه مجمع در مواد یک و ده این 

طرح موافقت کردند.

ویژه

عدلیه

سوشیال

مجلس

مجمع تشخیص

رئیس قــوه قضائیــه در ادامه نشســت های 
هم اندیشی مســتمر خود با اقشار و گروه های 
مختلــف مردمــی و نخبگانی،  بــا جمعی از 
مدیران مسئول رســانه های کشور دیدار و به 
مدت حدود سه ساعت، سخنان و دغدغه های 

آنان را استماع کرد.
به گــزارش ایلنا به نقل از  مرکز رســانه قوه 
قضائیه، حجت الاســام محسنی اژه ای رئیس 
قوه قضائیه طی سخنانی در این مراسم، ضمن 
آرزوی قبولــی طاعات و عبادات حضار در ماه 
مبارک رمضــان، اظهار کرد: در این محفل به 
گرد هم نشســته ایم تا نقــد و نقادی کنیم و 
دلسوزانه و خیرخواهانه نواقص و کاستی ها را 
برطرف سازیم؛ من شــخصاً از شنیدن نقد ها 
خوشحال می شــوم و آن ها را در راستای رفع 

نواقص و کاستی ها به کار می بندم. 
رئیس دســتگاه قضا تصریح کرد: قطعاً به قوه 
قضائیه نقد وارد است و ما در این زمینه تعارف 
نداریم؛ ما ادعا نداریم که در تراز نظام در همه 
بخش ها ارتقا پیدا کرده ایم، لذا خود را محتاج 

نقد و رفع نواقص می دانیم.
آیا احســاس  قاضی القضــات تصریــح کرد: 
نمی کنید که در کشور بد اخاقی وجود دارد 
و در خیلــی از مواقــع، خودی هــا را ناراحت 
می کنیــم و در خیلی از مــوارد چیز هایی را 
می نویســیم و می گوییم که ســبب رنجش 
دوستان و خوشحالی دشمنان می شود؛ چگونه 
باید این نقیصه را رفــع کنیم؟ نباید از اینکه 
امروز شــایعه یا مطلبی در قبال فردی منتشر 

شد و آبروی او ریخت خوشحال باشیم.
حجت الاســام والمسلمین محســنی اژه ای 
بیان داشــت: امــروز وضعیت امنیــت روانی 
جامعه خوب نیســت؛ این امنیت را چه کسی 
به هم می زند؟ این امنیــت از کدام ناحیه به 
هم می خورد؟ آیا در همه این موارد دشمنان 
دخیل هســتند؟ آیا همه این موارد از ناحیه 
یک طیف خاص صورت می گیرد؟ در خیلی از 
مواقع خود ما از طریق رسانه ها و تریبون هایی 
کــه در اختیار داریم امنیــت روانی جامعه را 
مخدوش می کنیم لذا در این زمینه باید بسیار 
مراقب بــود. رئیس قوه قضائیــه تاکید کرد: 
امروز به ســبب اقتدار بــالای نظام جمهوری 
اســامی، دشــمن کاماً از اقدام نظامی علیه 
کشــور ما ناامید اســت، لذا به توطئه چینی و 
اختاف افکنی و تهدید امنیت روانی مردم در 
داخل دلخوش کرده است؛ باید بسیار هوشیار 
باشــیم و بدانیم که وقتی دشمن به تعریف و 
تمجیــد از ما می پردازد، قطعاً یک اشــکال و 

نقصی در ما وجود دارد.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به موضوع 
هیئت منصفــه دادگاه مطبوعات اظهار کرد: 
قطعــاً هم به لحــاظ تجربی و هــم به لحاظ 
قانونــی، اســتقرار هیئت منصفــه در دادگاه 

مطبوعــات امــری مفید و نافع اســت؛ البته 
ممکن است شما بعنوان اصحاب رسانه معتقد 
باشید که باید در تعداد یا نحوه تعیین اعضای 
هیئت منصفــه تغییراتی ایجاد شــود که در 
این زمینه هم حتما از نظرات شــما استقبال 
می شــود و بــرای دور جدید هیــات منصفه 
می توان با بررسی نظرات و پیشنهادات جدید، 

تصمیم گیری شود.
رئیس قوه قضائیه خطاب به مدیران رسانه ها 
گفــت: کلیه نامه هــای مردمی واصله به دفاتر 

رســانه ای تان را به مرکز ارتباطات مردمی قوه 
قضائیــه برســانید و ما تمام تــاش خود را 
خواهیم کرد تا در حد توان و مقدورات قانونی 

به این نامه ها ترتیب اثر دهیم.
رئیس قوه قضائیه: در مورد عفاف و  

حجاب واقعا وضع خوبی نداریم
رئیس عدلیه در بخشــی از سخنانش در این 
نشســت صمیمی، به مقولــه عفاف و حجاب 
و ســیر ناظر بر تدوین لایحه مربوطه در این 
زمینــه نیز گریزی زد و گفت: در قضیه عفاف 

و حجاب وضع خوبــی نداریم؛ اگرچه در این 
رابطه یک سلســله اقداماتی انجام شــده، اما 
هنوز به نتیجه نهایی نرســیده ایم؛ تاکید بنده 
از همان ابتدا آن بــود که باید با به کارگیری 
قوانیــن فعلی )قوانیــن ناظر بر مســوولیت 
اتحادیه هــا، صنوف، اماکن و...( در راســتای 

بهبود وضع عفاف و حجاب اقدام کنیم.
وی افــزود: در فروردین ســال گذشــته من 
جلسه ای را با حضور مسئولان ذی ربط در این 
حوزه تدارک دیدم و در آن جلسه، کلیه قوانین 

موجــود ناظر بر بهبود وضع عفاف و حجاب را 
احصاء و اباغ کردم و تاکید کردم که چنانچه 
به همین قوانین موجود عمل شود، مشکات 
این حــوزه تا میزان موثری مرتفع می شــود؛ 
علی ایحال در شــورای عالی انقاب فرهنگی، 
قوه قضائیــه مکلف به تدوین لایحه ای در این 
رابطه شد و ما لایحه ای معطوف به هدف را در 
9 ماده تنظیم کردیم که آن 9 ماده در دولت 
به ۱۵ ماده و در مجلــس به ۷۱ ماده تبدیل 
شــد و هنوز هم به ســرانجام نرسیده است؛ 
علی ایحال کمــاکان معتقدم کــه با عمل به 
همین قوانین موجود، می توان وضعیت عفاف 
و حجاب را تا قبل از تصویب قانون مربوطه در 

این حوزه بهبود بخشید.
تاکید قاضی القضات بر مقوله حجاب

حجت الاسام محســنی اژه ای همچنین روز 
گذشته در نشســت شورای عالی قوه قضائیه، 
با تاکید مؤکد بر مقوله عفاف و حجاب، گفت: 
ارتقاء وضعیت جامعه در حوزه عفاف و حجاب، 
یک تکلیف شــرعی و قانونی است که مطالبه 
رهبر معظم انقاب و همه مردم و خانواده های 
عفیف و نجیب ایرانی است؛ باید توجه داشت 
که مســئله عفاف و حجاب، امــروز به ابزاری 
برای دشمنان تبدیل شده است تا با تمسک به 
این مقوله، اغراض شوم خود را به پیش ببرند.

حجت الاســام والمسلمین محســنی اژه ای 
اظهار داشت: تاکید من همچنان آن است که 
دستگاه های مسئول در حوزه عفاف و حجاب 
باید تا قبل از آنکه لایحه مربوطه در این حوزه 
به قانون تبدیل و عملیاتی شــود، به تکالیف و 
وظایف قانونی خود وفق قوانین موجود جامه 
عمل بپوشــانند و معطل تصویب قانون مزبور 

نباشند.
رئیــس قوه قضائیه تاکید کــرد: بدون تردید، 
طبق قانون، فراجا باید با جرم مشهود برخورد 
کند و قضات ما نیز باید در قبال مرتکب جرم 
مشهود، تصمیمات و آراء مناسب و منطبق با 
قانون را اتخاذ و صــادر نمایند. در این رابطه، 
کلیه دادستان های ما در سراسر کشور پیگیر 
باشــند که فراجا با جرم مشهود برخورد کند 
و عاوه بر آن، پیگیر باشــند که دستگاه های 
اطاعاتــی، جریانات ســازمان یافته ای که از 
بیگانگان خط می گیرنــد و اقداماتی مغایر با 
عفاف و حجاب انجام می دهند را شناســایی و 

معرفی کنند. 
رئیس عدلیه تاکید کرد: بدون تردید برخورد 
قاطعانه و قانونی با مفســدین یکی از الزامات 
تحقق شــعار سال اســت؛ از سویی دیگر باید 
با عناصر ســودجو نیز برخورد کــرد، اما باید 
مراقب بود که این برخورد ما ســبب هراس و 
تولیدکنندگان و سرمایه گذارانی  فراری دادن 
که هدف شان فعالیت سالم اقتصادی و تولیدی 

است، نشود.

ابراهیم رئیسی در سال سوم ریاستش بر دولت 
ســیزدهم تن به تغییر کابینــه می دهد؟ این 
مطالبه ای است که گرچه از سال گذشته گاه و 
بیگاه از سوی طیف های مختلف سیاسی مطرح 
می شــد، اما در سال جاری با تاکیدات رهبری 
انقــاب درخصوص جهش تولیــد و ضرورت 
مشارکت مردمی در این مسیر، طی هفته های 
اخیر تبدیل به یک مطالبه از رئیسی شده است.
برخــی معتقدند تغییرات در حوزه سیاســی، 
اقتصــادی، اجتماعی- فرهنگــی و بین الملل 
بدون اصــاح کابینه امکان پذیر نیســت، در 
مقابل کسانی نیز هســتند که با وجود اذعان 
به ناتوانــی و ناکارآمدی کابینه براین اعتقادند 
که اصــاح کابینه چندان تاثیــری در تغییر 
روند حرکتــی دولت نخواهد داشــت. در این 
میان برخی نیز پیش بینی می کنند رئیســی 

زیر بــار تغییر و اصاح کابینــه نخواهد رفت، 
اما مجلس جدید ممکن است برکناری برخی 
وزرا با ابزار نظارتی اســتیضاح را پیگیری کند. 
محسن هاشــمی، رئیس شورای مرکزی حزب 
کارگزاران ســازندگی، براین اعتقاد اســت که 
دولت رئیســی دولت هماهنگی نیست اما باید 
منتظــر روی کار آمدن مجلــس جدید برای 
هرگونه اصاح در دولت بود. محسن هاشــمی، 
عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی 
در گفتگو بــا خبرآناین دربــاره لزوم اصاح 
کابینه دولت ســیزدهم گفت: در آستانه تغییر 
مجلس قرار داریم و الان مناســب نیســت در 
مورد تغییرات در مدیران دولت صحبت شــود 
چراکه باید صبر کرد تا مجلس جدید مســتقر 
شــود. وی گفت: نکته قابل توجه این است که 
یک زمانی بحث این بود که وقتی مجلس جدید 

مستقر می شود کابینه باید مجدداً رأی اعتماد 
از مجلس بگیرد یا خیر کــه در نهایت به این 
نتیجه رسیدند که نباید مجدداً از مجلس جدید 
برای کابینه رأی اعتماد گرفت به این معنی که 
کابینه در مجلس جدیــد نباید رأی بگیرد اما 
چنانچه لازم است تغییراتی صورت بگیرد دولت 

باید با مجلس جدید هماهنگ شود.
وی افــزود: در حال حاضر کمتــر از دو ماه به 
پایان عمر مجلس یازدهم باقی مانده اســت، 
در نتیجه باید مشاهده کرد که مجلس جدید 
به چــه صورت خواهد بود و هیئت رئیســه و 
فراکسیون ها به چه صورت عمل خواهند کرد، 
تفکر واقعی مجلس جدید چیست و بعد دولت 

ترمیم شود.
دولت رئیسی، دولت هماهنگی نیست

هاشمی ضمن اشاره به نقاط ضعف کابینه دولت 

ســیزدهم تصریح کرد: نظر صاحب نظران این 
است که دولت سیزدهم دولت هماهنگی نیست 
و مشــکات جدی دارد چرا که دولت در مورد 
بسیاری از مشکات که نیاز بوده حل شوند از 
جمله تــورم، قیمت خودرو و مباحث فرهنگی 
نظیر فیلترینگ اینترنت و حجاب و در مجموع 
مسائل اجرایی، از موفقیت کافی برخوردار نبوده 

است. 

رئیــس شــورای مرکــزی حزب کارگــزاران 
ســازندگی، خاطرنشــان کــرد: در مجمــوع 
ناهماهنگی در دولت وجود دارد و باید مشاهده 
کرد که مجلس جدید چگونه عمل خواهد کرد، 
به این ترتیب که با فشــار مجلس دولت  تغییر 
می کند یا خود دولت تصمیم می گیرد که ضمن 
هماهنگی با مجلس تغییراتی در کابینه انجام 

دهد.

عضو کمیســیون امنیت ملی مجلس گفــت: در برخی از 
مسایل، اولویت ها می توانست بهتر رعایت شود چرا که ورود 
دولت و مجلس به بعضی از مســایل، اولویت مردم نیست؛ 
بلکه اولویت مردم بحث اقتدار و عزت کشور، رونق اقتصادی، 
تولید، مقابله با فساد و اجرای عدالت است و مسایلی که به 

احوال شخصی و حریم خصوصی مردم بیشتر ربط دارد.
بــه گزارش شــفقنا، محمود عباس زاده مشــکینی، عضو 
کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسامی، در رابطه با وضعیت سیاست خارجی ایران، اظهار 
داشت: دولت در سیاست خارجی کار بزرگ و اساسی کرد؛ 
رویکردهای انفعالی را به رویکرد فعالانه و رو به جلو تبدیل 
کرد؛ روندی که در برجام شــروع کــرده بود را تغییر داد و 
اراده خودش را در بســیاری از مسایل بر حریفان تحمیل 
کرد. دولت رویکرد ترمیم ارتباط با همســایگان را در پیش 
گرفت کــه حاصل آن را در ســبد اقتصــادی و مراودات 

اقتصادی با کشورهای همسایه می توان دید.
وی ادامه داد: ایــران در منطقه نقش محوری را عمل کرد 
به نظر من نقطه قوت دولت یکی رویکردهای او بود که هم 
با اصول انقاب واقتدار و عزت نظام بیشتر تطبیق داشت و 
هم با منافع ملی و آقای امیرعبداللهیان در چارچوب اصول 
و بدون اینکه از خط قرمزها عبور کند برای تحقق سیاست 
خارجی نظام قدم های موثر و مســتمری برداشت؛ درحالی 
که بسیاری سعی کردند برای وزیر امور خارجه حاشیه هایی 

ایجاد کنند.
عباس زاده در رابطه با بســتر سازی برای افزایش مشارکت 
مردم در مســایل مهم کشــور، گفت: ما باید بسترســازی 
لازم را بــرای تقویت مشــارکت مردم فراهــم کنیم؛ زیرا 
مهمترین پشــتوانه هر نظام سیاســی حضور مردم است 
که نیــاز به بازطراحی و تاش مضاعفــی دارد؛ ملت ایران 
نجیب و بامعرفت هســتند که نظام، انقاب و کشورشان را 

دوســت دارند و سوخت موتور نظام انقاب از مردم است و 
هر مولفه ای که مشــارکت مردم را کمرگ کند باید با آن 

مولفه ها مقابله کنیم.
وی ادامــه داد: دولت با وجود اینکه کشــور در تحریم قرار 
داشــت، کارهای بزرگی انجام داد درحالــی که در دولت 
قبلی دیدیم با وجود اینکه خودشان را به ضوابط یک طرفه 
برجام محدود کرده بودند، بســیاری از پروژه های عمرانی 
تعطیل بود و آنجا هم که کاری کرده بودند به واسطه اوراق 
مشارکت بود که دولت بعدی را بدهکار می کرد؛ اما در دولت 
سیزدهم پروژه ها ادامه یافت و در حوزه بهداشت و عمرانی 
کارهای خوبی انجام شد که توفیق دولت را نشان می دهد؛ 
اما دولت بایــد در زبان گفت وگو با مردم تجدید نظر کند 
که در ادبیات و رویکردها این تجدید نظر لازم است چرا که 
بخشی از مشکل ما در حوزه مشارکت عمومی به زبان گفت 
و گــو با مردم باز می گردد البته منظور من زبان یکســویه 

نیســت. عباس زاده نماینده مردم مشکین شهر در مجلس 
بــا تاکید بر اینکــه برخی از برنامه هــای مجلس و دولت، 
اولویت مردم نیســت، خاطرنشان کرد: در برخی از مسایل، 
 اولویت ها می توانست بهتر رعایت شود چرا که ورود دولت و
 مجلس به بعضی از مســایل، اولویت مردم نیســت؛ بلکه 
اولویت مردم بحث اقتدار و عزت کشــور، رونق اقتصادی، 
تولید، مقابله با فســاد و اجرای عدالت است و مسایلی که 
به احوال شخصی و حریم خصوصی مردم بیشتر ربط دارد، 
دولت و مجلس باید با احتیاط و کار کارشناســی دقیق تر 
وارد شــوند، اما کم دقتی در اولویت بندی مطالبات، تاثیر 

خود را در مشارکت می گذارد. 
متاسفانه شاهد بعضی بدسلیقگی ها در کشور هستیم مردم 
هم به بعضی از امور حساس هستند که همه نهادها خصوصا 
آنهایی که پای کار این نظام سیاسی شناخته می شوند، باید 

بیشتر دقت کنند.

نماینده مردم دشتســتان در مجلس شورای اسامی گفت: 
در دولتی که با شــعار مبارزه با فساد روی کار آمد، عده ای 
با سوءاســتفاده از مناصب و موقعیت خود به دنبال منافع 
شخصی و رانت خواری و ویژه خواری هستند. برخی بر روی 
گماردن افراد فاقد صاحیت هــای حداقلی در جایگاه های 
موثر اقتصادی اصرا دارند؛ پتروشیمی و هلدینگ دولتی که 

جای فامیل بازی و مدیرکردن آقازاده ها نیست.
به گزارش ایلنا، ابراهیم رضایی، نماینده مردم دشتستان در 
مجلس، در نشســت علنی دیروز )دو شنبه( مجلس شورای 
اسامی در ابتدای نطق میان دستور خود ضمن تبریک سال 
نو، با بیان اینکه امروز دشمن سرمایه اجتماعی نظام را هدف 
قــرار داده و تاش می کند بــا ابزارهای مختلف اقتصادی و 
رســانه ای آن را کاهــش دهد، اضافه کــرد: اگرچه حضور 
گســترده مردم در صحنه -که آخریــن آن راهپیمایی روز 
قدس بود- حاکی از شکســت توطئه دشمن است، اما لازم 
است که مسئولان کشــور در بخش های مختلف نسبت به 
حل مشکات مردم و ایجاد امید که به فرموده رهبر حکیم 

انقاب اسامی لازمه پیشرفت است، اهتمام ورزند.
رضایی ادامه داد: مســئولان کشور، به ویژه در قوای سه گانه 
و علی الخصوص قوه مجریه با پرهیز از کارهای تبلیغاتی بر 
حل مسائل مردم متمرکز شوند؛ این بهترین پاسخ به دشمن 
اســت. ما هم به عنوان نمایندگان مــردم، اولاً حامی دولت 

هســتیم، ثانیاً بهترین کمک را به دولــت در مقطع فعلی 
انتقادات ســازنده و تاش برای رفع مشکات و آسیب های 
ان می دانیــم. وی تصریح کرد: پیش از این هم بارها گفتند 
و گفتیــم، فرماندهی اقتصادی دولت نیاز به اصاح و ترمیم 
دارد؛ اما  توجهی نشــد و نتیجــه آن دلار ۶۵ هزار تومانی 
است. امروز همان حرف ها را تکرار و تأکید می کنیم که اگر 
به سخنان کارشناسان و دلسوزان توجه نشود، منتظر دلار 

۱۰۰ هزار تومانی باشید.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسامی با تاکید 
بر اینکه با نوعی بیخیالی در دولت مواجه هســتیم، عنوان 
کــرد: ارز و اقام اساســی مورد نیاز مردم گــران و گران تر 
می شــود و همه شوکه می شوند الا آنان که مسئولیت دارند 

و باید پاسخگو باشند.
رضایی در ادامه خطاب به مســئولان کشور گفت: برادران 
مدیر و مسئول، این ملت ولی نعمت ما هستند، مراقب باشید 
از دســت نروند. کاهش تورم یعنــی کاهش قیمت خودرو، 
تثبیت نرخ ارز و طــا، افزایش قدرت خرید مردم؛ بنابراین 
نمی توانیم از کاهش تورم سخن بگوییم، در حالی که سفره 

مردم خالی تر شده است. مردم گایه مندند و نسبت به عدم 
رفع مشکاتی که بارها فریاد زده اند، شکایت دارند.

وی با اشــاره به اقدامات مجلــس در جهت بهبود وضعیت 
جامعــه، گفــت: در این مجلــس قانــون واردات خودرو و 
خودروهای کارکرده تصویب شد، چرا آن را اجرا نمی کنید؟ 
مجلس مسئله مهم مصرف بالای سوخت در کشور و قیمت 
گران و ناعادلانه خودرو را دید و برای عاج آن قانون قانون 
واردات خودرو را تصویب کرد، اما دولت یا اجرا نکرد یا ناقص 
اجرا کرده اســت؛ نتیجه این بی عملی رکوردشکنی مصرف 
سوخت در کشور در نوروز امســال است و وزارت نفت هم 
به جای حل مسئله به دنبال کاهش مصرف دستوری است.

رضایــی همچنین با تأکید بر لزوم مبارزه عملی با فســاد؛ 
اضافه  کرد: در دولتی که با شــعار مبارزه با فساد روی کار 
آمده و در رأس آن شــخصیتی پاکدست و مومن قرار دارد، 
عده ای با سوءاســتفاده از مناصب و موقعیت خود به دنبال 
منافع شــخصی و رانت خواری و ویژه خواری هســتند؛ این 

مسئولیت ها امانت است.
نماینده مردم دشتستان در مجلس گفت: متأسفم که پشت 

این تریبــون بگویم در همین دولت مدیــری داریم که به 
جرم مبارزه با فســاد اخراج و خانه نشین شده است. گفتیم 
اما کاری نکردند. چرا روی بیت المال حساس نیستید؟ چرا 
برخی بر روی گماردن افراد فاقد صاحیت های حداقلی در 
جایگاه های موثر اقتصادی اصرا دارند. پتروشیمی و هولدینگ 

دولتی که جای فامیل بازی و مدیرکردن آقازاده ها نیست.
رضایی با اعام اینکه مردم اســتان بوشــهر از صنایع نفتی 
در استان شاکی هســتند، تصریح کرد: بارها در این رابطه 
فریاد زده ایم اما صنعت تخریب گر و اشغال گر نفت به مردم 
مستضعف ما پاسخگو نیست. آخرین اقدام غیرصادقانه آن ها 
محروم کردن جوانان بومی از جذب در مجتمع گازی پارس 

جنوبی است.
وی افــزود: دود و ترافیک و آلودگی صنعت نفت و بیماری 
آن برای ماســت، اما بیمارستان آن را جای دیگری می برند. 
برخی پتروشــیمی های خصولتی تبدیــل به حیاط خلوت 
مدیرانی شده که به دنبال فامیل بازی و باندبازی هستند. این 
شرکت ها مال مردم، بیت المال، بازنشستگان و فرهنگیان و 

کارگران است؛ امانت داری کنید.
رضایی در پایان گفت: در ماه های اخیر شــاهد قلع و قمع 
مدیران بومی در صنعت نفت، گار و پتروشیمی هستیم. برخی 
مدیــران نفتی اصرار دارند مــردم را ناراضی کنند؛ به همه 

بانیان هشدار می دهیم به این وضعیت پایان دهند.

اژه ای در نشست هم اندیشی با جمعی از مدیران و فعالان رسانه ای:

با نقد خیرخواهانه نواقص را برطرف سازید

محسن  هاشمی تشریح کرد

ناهماهنگی در دولت سیزدهم

نماینده مشکین شهر در مجلس:

دولت باید در زبان گفت وگو با مردم تجدید نظر کند

انتقاد نماینده دشتستان از فامیل بازی در پتروشیمی ها 

پتروشیمی  و هلدینگ دولتی جای مدیرکردن آقازاده ها نیست

مصطفــی کواکیبان در خصــوص ماجرای 
کاظم صدیقــی امام جمعــه موقت تهران 
خطاب به اژه ای گفت: انتظار است در رابطه 
با مســاله ازگل یک چیزی هم قوه قضائیه 

بگوید، مردم انتظار دارند.
روزنامه  مدیرمســئول  کواکبیان،  مصطفی 
مردم سالاری، در نشست مدیران و مسئولان 
رســانه ها از طیف ها و جناح های مختلف با 
محســنی اژه ای رئیس قوه قضائیه، با بیان 
اینکه استقال عدلیه در دوره کنونی نسبت 

به دوره های پیشینِ آن، افزایش یافته و وکا 
و قضــات نیز در دوره فعلــی، رضایتمندی 
بیشتری نسبت به دوره های گذشته دارند، 
تصریح کرد، گفت: ضرورت دارد قوه قضائیه 
در خصــوص آن دســته از پرونده هایی که 
افکار و اذهان عمومی را درگیر خود می کند 
در زمان مقتضی، توضیحات لازم و مبسوط 

را ارائه دهد.
وی ضمــن انتقاد از برخی احــکام صادره 
در محاکــم قضایی برای افــراد بی حجاب، 

 بر ضرورت اتقان آرا در شــعب بدوی تاکید 
کرد.

کواکبیان همچنین دربــاره ماجرای کاظم 
صدیقی و حــوزه علمیه ازگل گفت: انتظار 
است در رابطه با مســاله ازگل یک چیزی 

هم قوه قضائیه بگوید، مردم انتظار دارند.
وی تصریح کرد: رضایتمندی عموم  وکا و 
قضات در دوره شــما بیشتر و استقال قوه 
قضائیه نسبت به دوره های قبل بیشتر شده 

است.

درخواست کواکبیان از رئیس قوه قضائیه 
درخصوص زمین خواری در حوزه علمیه ازگل با مدیریت کاظم صدیقی


